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Møde Skolebestyrelsesmøde 

Tid 8. april 2024, kl. Kl. 17.00 – 19.30 

Sted Lærerværelset på Nibe Skole 

Deltagere Stine Almskov, Anne Sophie Valbjørn, Frank Thinggaard, Pia Petersen, Mette Melgaard, An-
nette Skræp, Tine Rytter, Thomas Sørensen, Marianne Uhrenholt, Erik Stadsvold Mikkelsen, 
Ann Christina Raunsbæk, Cilius Ravn. 

Afbud Thomas Sørensen, Line Glintborg, Mette Bach, Jens Anton Villefrance. 

 
1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

Velkommen til Mette Bach, som er trådt ind i bestyrelsen efter, at Christina Hoe har trukket 
sig.  

• Mette var desværre denne gang forhindret i at deltage.  
 

 
2. Valg af ny forperson (15 min) 

Da Christina Hoe Larsen har trukket sig fra skolebestyrelsen, skal der vælges ny forperson. 

• Der gives en præsentation af opgaven som forperson. 

• Stine Almskov vælges som forperson. 
 
 

3. Fælles ledelse (Til orientering og diskussion) (30 min) 
Der er nu truffet endelig beslutning om, at der fra næste skoleår skal være fælles ledelse mel-
lem Nibe og Bislev Skole. Ledelsen orienterer om, hvad vi ved på nuværende tidspunkt. 
Derudover skal vi have en dialog om, hvad bestyrelsen tænker, at der er behov for fremadret-
tet.  

•  Baggrunden og processen for fælles ledelse og herefter sammenlægning til én skole 
forelægges og drøftes. 

• Gode måder at finde fælle veje drøftes. 
 

 
4. Referat (Til beslutning) (15 min) 

Skolebestyrelsen har tidligere aftalt, at der laves beslutningsreferat af møderne. Skal det fort-
sat være proceduren eller er der behov for at ændre det? 

• Det vurderes, at referaterne fungerer i den form, de er i nu.  
Vi beslutter, at vi i forhold til udvalgte og særligt relevante tematikker, laver et nyheds-
brev med lidt flere detaljer. 

 
5. Orientering om status på arbejdet med mobilfri skole samt elevernes frikvarterer på 

skolen. (Orientering) (15 min).  
Der har nu været en proces med inddragelse af eleverne. Ledelsen orienterer om, hvad der 
har været arbejdet med siden sidste bestyrelsesmøde.  

• Ledelsen og elevrådet har holdt møder om gode aktiviteter i frikvartererne, når den 
mobilfri skole starter d. 21. maj. Der samarbejdes fortsat med elevrådet om dels mo-
bilfri skole og dels at eleverne ikke længere må ned i byen i frikvartererne.  

• Forskellige perspektiver omkring beslutningen vedr. ikke at gå ned i byen i frikvarte-
rerne drøftes. Det drøftes yderligere på næste møde.  

• Der indkøbes fx flere sofaer til de store elever og legeredskaber til mellemtrinnets ele-
ver. Der indrettes hyggekrog og rum flere steder på skolen, som eleverne er med til at 
indrette. Elevrådet har været med til at ønske og præge beslutningerne.  

• Der er søgt fonde til at etablere lege- og læringsrum udendørs.  
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• Café Hønens udvalg tages op på næste skolebestyrelsesmøde i forhold til at være et 
alternativ til at købe diverse i byen.  

 
 

6. Spisning (25 min) 
 
 

7. Princip om klassedeling (Til diskussion) (Princip vedhæftet) (30 min)  
Et af skolens principper handler om klassedeling i 7.klasse. Der er blevet stillet forslag fra be-
styrelsen om at se på princippet og overveje om der skal ændres i det nuværende princip.  

• Udsættes 
 
 

8. Nyt fra… (Til orientering 10 min) 

• Ledelsen  
Vi skal have ansat ny DUS-leder til tiltrædelse1.8. Stillingen blev slået op 5.april.  
o Der laves et udvidet ansættelsesudvalg bestående af formand, næstformand 

samt ansættelsesudvalget.  
 

Opfølgning på foredrag. Kunne vi få gang i et samarbejde med andre? 
o Det tages op på skolebestyrelsesmødet igen med henblik på et samarbejde med 

andre organisationer og foreninger.  
 

 

• DUS-ledelsen 
o Overgang fra skole til DUS er etableret og giver en mere rolig start på DUS-da-

gen. 
o 2. klasserne er ved at være klar til at starte i DUS 2 og modtagelsen af de nye 0. 

klasser forberedes.  
 
 

• Elevråd 
o Intet nyt udover arbejdet med mobiltelefonerne, som er bearbejdet under punkt 5.  

 
 

• Forperson 
o Intet nyt. 
 

 
9. Evt. (5 min) 


